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Torna a arribar el Drac Màgic per acomiadar el curs 2018/19. 

Els /les alumnes han adquirit un munt d’aprenentatges que seran el seu bagatge futur. Ara , aviat 

toca guardar els estris per retornar-los el proper curs. 

Els nens i nenes de 6è acaben una etapa escolar, la primera, en la què s’han fet grans i s’encaminen 

ja cap a l’institut. Els/les hi desitgem una molt bona continuïtat. 

Amb el poema Vistes al mar esperem que tingueu un bon estiu prop d’aquest mar tant nostre i tant 

calafellenc! 

La direcció 

 

VISTES AL MAR 

La mar estava alegre, aquest migdia:  

tota era brill i crit i flor d'escuma,  

perquè feia molt sol i el vent corria.  

Al lluny se veia un gran mantell de bruma.  

Damunt les ones, amb les veles dretes,  

les barques hi brincaven com cabretes.  

 

 Joan Maragall  
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LA ROSER, LA NOSTRA DIRECTORA  

Roser Calull va néixer el 17 de juny de 1959. Va estudiar la carrera de Magisteri amb 

l’especialitat de Francès i va acabar els seus estudis a l’any 1981. 

A l’any 1982, va començar a treballar com a mestra. Tota la seva vida laboral, l’ha dedicat a 

l’ensenyança i és per això que li fem aquesta entrevista. 

  

 

Tens fills o filles? Si A què es 

dediquen? Doncs una és Periodista i 

l’altra és Llicenciada en Comunicació i 

Audiovisuals. 

T’hauria agradat que els teus fills 

haguessin sigut mestres? Ja no han 

triat aquest camí, per tant, jo els vaig 

deixar triar. Si que m’hauria agradat 

que un dels dos si hagués dedicat a 

l’ensenyança però no l’han triat i ja 

tenen les seves feines. 

Tens germans o germanes? No, sóc 

filla única. 

Quan eres petita ja volies ser 

mestra i Directora? Quan era petita, 

no que va, Directora ni en pensaments. 

Mestra de més gran. 

Quina matèria t’agradava més quan 

anaves a l’escola? M’agradava sobre 

tot les llengües i les Matemàtiques 

també m’agradaven força. 

A quina escola vas anar quan eres 

petita? A l’escola que hi havia al poble, 

que llavors ja fa molts anys els nens 

anaven amb un mestre i les nenes amb 

una mestra. Sona estrany però era 

així. 

De petita, quin era el teu somni? 

Una cosa que m’agradava quan va 

aparèixer la televisió era ser 

presentadora de Televisió, m’agradava 

molt llegir i en veu alta. 

Què et va inspirar ser mestra? Als 

14-15 anys vaig començar a l’estiu a 

fer classes a uns cosins més petits i 

vaig veure que allò m’agradava. 

A quina edat vas decidir que volies 

ser mestra? Decidir va ser cap als 17-

18 anys. 

Quan vas començar a treballar com 

a mestra? Ja fa molts anys, fa quasi 

bé 37 anys. 

I com a Directora? Aquest any és el 

15. 

Què t’agrada més, ser mestra o 

Directora? Home ser mestra. Ser 

mestra perquè quan estudies, estudies 

per ser mestra, i no per ser 

Director/a. Una vegada ets dins, et 

pot venir i pots acceptar-ho. 

Abans de ser mestra, vas tenir una 

altra professió? Quan estudiava 

també treballava. Llavors treballava 

d’Administrativa amb una empresa 

mitja jornada perquè l’altra mitja era 

per estudiar per anar a la Universitat. 

Quan eres jove quin esport feies? 

Havia fet bàsquet, handbol, voleibol i 

algun intent de futbol. I anar amb 

bicicleta. 

Eres bona amb els estudis? Si, era 

bona estudiant. 

Per què t’agrada ser mestra? Perquè 

m’agrada ensenyar. 

Si no haguessis pogut ser mestra, 

quina altra professió haguessis 

triat? Doncs la veritat és que no ho 

sé, no el tinc al cap. De petita 

m’agradava molt llegir i en veu alta,  

però no sé que hauria triat la veritat. 

Abans d’estar al Sta Creu, a quines 

altres escoles o pobles has 

treballat? Vaig estar a Vilanova 

treballant 2 anys i desprès a un poble 

que és tocant quasi bé Castelló, que es 

diu Ulldecona, que és la primera 

destinació que vaig tenir, ben lluny de 

casa. 

Per què vas escollir aquesta escola? 

Perquè un any al triar, vaig triar aquí a 

Calafell i em va agradar estar aquí. 

Després vaig haver de marxar al 

donar-me la plaça definitiva a Vilanova 

i després vaig tornar cap aquí fins ara.  

Quin any vas començar a treballar al 

Sta Creu? Fa 31 anys, hauríem de fer 

la resta. Des del 1988. 

Tots sabem que vius al Vendrell, què 

et va fer venir aquí a treballar? 

Primer vaig venir a treballar aquí a 

Calafell i desprès vaig decidir viure al 

Vendrell. 

Per què vas decidir ser Directora? 

Jo estava a l’Equip Directiu, era la 

Secretària i el Director va plegar i em 

va oferir doncs de provar d’estar a la 

Direcció, vaig accedir perquè vaig 

pensar que seria una altra manera de 

treballar a l’escola, i així va ser, fins 

avui.  

Sempre vas voler acabar sent 

Directora? No, sempre no. Va sorgir 

d’una manera que jo no me l’esperava la 

veritat i després he continuat fins al 

dia d’avui. 
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T’ha agradat poder ser-ho? Si, 

perquè és una altra manera de 

treballar i d’ajudar als companys/es. 

De què tracta el teu treball? 

Actualment, hi ha molta cosa 

d’Administració i ordinador, a part 

d’organitzar moltes coses de l’escola. 

Ser la Directora, és el càrrec més 

important de l’escola? No és el 

càrrec més important, és un dels 

càrrecs, perquè per a mi, el més 

important és ser mestre. 

Com és el dia a dia d’una Directora? 

Depèn cada dia, el primer que has de 

fer és mirar l’ordinador per veure els 

correus i altres coses, després també 

has de fer entrevistes amb les 

famílies, o has d’anar a parlar amb 

algun mestre,  a vegades també has de 

rebre pares i mares que demanen fer 

entrevistes, també ens trobem 

moments que has d’anar alguna classe 

per parlar amb algun alumne que no  

s’ha comportat bé i s’ha de prendre 

alguna decisió, també cal donar un 

tomb o passejar per l’escola per veure 

com es desenvolupa tot, com van les 

classes, com van els /les alumnes, com 

van els mestres... 

Quines coses bones té ser 

Directora? Veus la feina des d’un 

altre punt de vista, és una manera 

d’ajudar  a tota la dinàmica i tota 

l’evolució de l’escola. 

I quines són les coses dolentes? 

Dolentes no podem dir que n’hi hagi de 

dolentes, potser hi ha coses més 

feixugues, però dolentes no ho diria. 

És difícil organitzar totes les 

activitats de l’escola? Molt temps i 

dedicació. A vegades és més difícil 

però sempre ens en sortim. 

Posaries uniformes als alumnes de 

l’escola? Per què? No es que sigui 

massa partidària de posar-lo, el que si 

que m’agradaria és posar una bata per 

tal d’evitar que s’embrutin quan fan 

plàstica o altres activitats. I també és 

una manera d’anar tots iguals i llavors 

així també evites d’alguna vegada 

alumnes que els hi agrada portar roba 

més diferent i cridanera i llavors seria 

una manera de que anéssim tots una 

mica igual, només amb la bata però 

amb uniforme no. 

Alguna vegada t’has replantejat 

deixar de ser Directora? Home si, 

alguna vegada si. 

A quines mans deixaràs l’escola? 

Home, no es que l’hagi de deixar les 

mans de l’escola, si no que per accedir 

a la Direcció també necessites tenir 

una sèrie de formació i llavors hi ha 

persones que la tenen i persones que 

no. 

Ho has pogut escollir? No ben bé, hi 

ha una Normativa que hi diu que la 

persona que ha d’estar en Direcció ha 

de tenir una sèrie de característiques. 

Abans de ser Directora, quines 

assignatures imparties? Menys les 

especialitats (Anglès, Música i 

Educació Física) totes. 

A quins cursos? Menys Educació 

Infantil, els he fet tots. 

Quina assignatura t’agradava més 

impartir?  Les llengües i les 

Matemàtiques Per què? Perquè com 

abans he dit era el que més m’agradava 

de petita. 

És molt dur treballar com a 

Directora d’una escola? A una escola 

tant gran com la nostra hi ha molta 

feina, suposo que a una escola més 

petita ja no és tant. Com més 

persones i més alumnes hi ha, és més 

difícil organitzar tota l’escola. I 

llavors el treball del dia a dia. No és el 

mateix treballar amb 10 mestres que 

treballar amb 40 mestres, i hem sigut 

més mestres aquí a l’escola... Hem 

arribat a ser 50 i més de 50. 

T’ha agradat ser Directora? Si, si no 

ja hauria plegat. 

Canviaries alguna cosa de l’escola? 

Home ja s’està canviat tot el que 

s’està fent de pintura i decoració, són 

coses que trobo molt maques, si heu 

pogut veure l’entrada de l’escola tota 

pintada i l’interior de l’escola. 

Què sents cada any quan marxen els 

nens i nenes de sisè? Hi ha 

sentiments contradictoris, per una 

part és alegria perquè penses que ja 

han arribat fins aquí i comencem una 

altra etapa que és la de l’Institut, 

però per una altra penses que ja s’han 

fet grans, ja marxant... una mica de 

tristesa.   

Estàs satisfeta amb els alumnes que 

han passat per l’escola? Doncs si, en 

general puc dir que si. 

Creus que l’escola serà el mateix 

sense tu? A veure jo acabo una etapa 

i després de mi, comença una altra. Hi 

ha coses que continuaran però també, 

amb el temps, hi hauran altres que 

canviaran, a més l’Educació evoluciona, 

abans no hi havien PDI’s (pissarres 

digitals) a les aules i ara, totes les 

aules tenen la seva PDI’s. I en la 

manera d’ensenyar també s’ha anat 

canviant. Suposo que continuarem 

evolucionant i havent-hi canvis. 

Si poguessis, t’agradaria continuar 

sent Directora? Ara ja no perquè ja 

plego definitivament, plego de mestra, 

i al plegar de mestra vol dir que també 

plego de Directora, per tant, ja no. 

En tot aquest temps que has estat 

com a Directora, creus que totes les 

decisions que has pres ens han 

ajudat a què estiguem millor? Jo n’he 

pres decisions, però no només jo. Jo 

estic dins d’un Equip Directiu i llavors 

hi ha decisions que es prenen de 

manera conjunta, dins del consens de 

l’Equip Directiu, i també decisions que 

es prenen amb tots els mestres, per 

això jo crec que si, generalment si. 

També et dic que m’he pogut 

equivocar, perquè totes les persones 

es poden equivocar, som humans. 

T’ha agradat la teva experiència 

com a Directora? Si, la valoro 

positivament. 
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Què és el que més t’agrada de les 

escoles? Sobre tot, els alumnes i 

poder ensenyar als alumnes. 

Què trobaràs a faltar el dia que no 

hagis de venir a treballar a l’escola? 

Potser els primers dies no massa, però 

desprès a mesura que veure que no he 

de venir, trobaré a faltar als 

companys/es i també trobaré a faltar 

als alumnes. 

Quina activitat fas en el teu temps 

lliure? Llegir, caminar, anar al cinema, 

concerts la música també m’agrada. 

Ara quan em jubili, podré fer 

activitats que ara dia a dia no puc fer 

però després amb més temps si. 

T’agrada aquesta escola? M’agrada 

perquè hi he passat molts  anys de la 

meva vida, més de la meitat, i es com 

si diguéssim que és la meva segona 

casa. 
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Els Hipopòtams i les Girafes vam anar 

d'excursió a Can Pere! 

 

Vam veure animals, els hi vam donar menjar i fins i tot, vam muntar a cavall!! 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ens ho vam passar "PIPA"!!! 
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EL 20 DE MAIG ELS/LES  ALUMNES DE P5 VAM VISITAR LA 

COLÒNIA GÜELL A SANTA COLOMA DE CERVELLÓ 
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Artesania 

Robòtica 
 

Aquest any els nostres alumnes de primer han realitzat dos 
tallers: el taller d’artesania i el de robòtica. 

Han gaudit de dos estils completament  diferents, un basat en 
l’antiguitat i l’altre en la modernitat. Amb el de la ceràmica han 
conegut un dels oficis més antics i amb el de robòtica han 
comprovat com les noves tecnologies es poden aplicar a la vida 
diària. 
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Anem de colònies! 
El passat 24 d’abril, l’alumnat de 2n de la nostra escola va anar de colònies a 

la casa “El Pinar”, de Canyelles. Vam passar tres dies meravellosos fent tot 

tipus d’activitats. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vam mirar la lluna amb el telescopi, vam fer xapes amb el nostre nom, vam 

fer jocs de nit molt guais, vam menjar molt bé i vam dormir tots junts. Com ja 

ens estem fent grans, la darrera nit vam anar a la disco a ballar! 

     

Ens va fer pena marxar perquè ens ho vam passar molt bé, estem desitjant 

que arribin les colònies de 4t! 
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Visitem l’alcalde 
El passat 21 de maig l’alumnat de 3r de la nostra escola va anar a la sala 

d’actes de les dependències municipals. L’objectiu de la visita va ser conèixer 

l’alcalde de la localitat de Calafell, saber les seves funcions i les de tots els 

regidors i les regidores.  

L’alumnat va tenir l’oportunitat de fer preguntes a l’alcalde i de seure als llocs 

on s’organitza i es governa el poble. 

Van poder preguntar-li directament totes les qüestions que prèviament havien 

treballat i decidit a classe. 

Van gaudir d’una experiència molt especial que va quedar reflectida amb una 

foto de grup abans de l’acomiadament. 
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APRENEM A LA PISCINA 

 

 

Un any més,  durant aquest  últim trimestre hem anant a la piscina amb els vostres fills i filles. 

Com a novetat,  us volem dir que per primer cop hem pogut accedir a l’interior de les instal·lacions 

i observar,  en primera persona,  com es porten a terme aquestes sessions. 

Creiem que es tracta d’una activitat d’allò més positiva. D’una banda els monitors en quan al tracte 

i a les activitats que han desenvolupat durant aquestes setmanes de curset han estat molt 

enriquidores i alhora molt adequades a les necessitats i als diferents  nivells d’aprenentatge. 

Pel que fa als alumnes, han realitzat l’activitat de forma molt participativa i entusiasta. 

És una oportunitat, única per a alguns alumnes, de practicar i d’aprendre diferents estils i 

estratègies de supervivència en el medi aquàtic. 

Esperem que aquests aprenentatges els puguin dur a terme i practicar durant  l’estiu a la piscina o 

a la platja, i que en el curs vinent, quan tornin a la piscina, tinguin una continuïtat. 

Els Tutors de 4t 
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TARRAGONA, 11 de maig de 2019 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aquest curs 2018-2019, els alumnes de 5è curs hem participat a la XVII Trobada de Corals 
d’Educació Infantil i Primària, amb l’objectiu de potenciar  l’educació musical que estem 
duent a terme a la nostra escola. 

La música és una eina indispensable en l’educació, ja que a través de la música es treballen 
molts aspectes de la formació integral de la persona, tant en la vessant del desenvolupament 
personal com de les habilitats socials i relacions interpersonals, així com en l’adquisició de 
les competències bàsiques. 

Amb les trobades es facilita l’actuació pública de les corals de les escoles, proporcionant un 
espai on es visualitza el treball dut a terme durant tot el curs per cadascuna d’elles. També es 
facilita que l’alumnat conegui molts altres nens i nenes de Catalunya que com a ells els hi 
agrada cantar. 

El concert de la Trobada va agradar molt a les famílies, compartint junts moltes emocions. 

 
Finalment ens van convidar a coc ràpid i xocolata 

 i ens va acabar d’endolcir el matí!!!™ 
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CONTES COL·LABORATIUS : “El misteri del rellotge” 

“El misteri del rellotge” 

Hi havia una vegada un grup d'amics que sempre estaven junts. Cada dia quedaven després de sortir 

de l'escola i anaven a berenar. Tots ells cursaven 6è de primària, però el Jan i la Laura anaven a 6èA i la 

Martina i el David a 6èB. Un dia a la tarda, després de berenar, van anar al bosc a buscar espàrrecs. De sobte 

Max, el gos del Jan, va començar a bordar i va sortir corrent bosc endins. Els quatre amics van anar a buscar-

lo, van trobar el seu rastre i van seguir les seves petjades, fins que van arribar a una casa que semblava 

abandonada. 

Van pensar entrar a la casa, però la Laura i el David tenien una única de por. Al final, la Martina, la 

més valenta de tots, els va convèncer que entrant tots junts no els podria passar res, així que van entrar. Un 

cop dins, van veure que la casa estava molt bruta i molt vella, quasi en ruïnes, i repleta de fotografies 

antigues d'una família. De sobte va escoltar al Max i va pujar escales a dalt. El Max estava bordant de cara a 

un armari. El van obrir i ... SORPRESA!!! Van trobar a un senyor dintre. Tots van cridar, tant els nens com 

l'home. La Martina li va preguntar que què feia allí i l'home els va contar una història. Resulta que aquella 

era la casa de la seva família, on vivia quan era petit. Havia tornat per buscar un rellotge que li havia regalat 

el seu pare quan va morir, li va dir que la trobaria en aquella casa, però buscava i buscava i no el trobava. Els 

amics van decidir ajudar-lo a encontrar el rellotge i que l'home pogués tornar a cada seva, i deixar aquella 

casa desolada.  

La Martina, el David, la Laura i el Jan, inclús Max, van començar a buscar el rellotge per dintre de la 

casa, però en compte del rellotge el David va trobar un mapa. Tenia una "X" ben gran i el Jan va pensar que 

pot ser aquella "X" marcava el lloc on estava amagat el rellotge. Li van donar el mapa a la Laura, ja que era la 

que millor els entenia, i van començar a seguir-lo. Els quatre amics i l'home gran van haver de sortir fora de 

la casa, tot seguint el mapa, fins que van arribar a una cova amagada que hi havia al bosc, a prop de la casa, 

però la cova estava tapiada. Martí, l'home gran, va haver de seure en una pedra a descansar, i sense saber 

com, va activar el mecanisme que va obrir la cova. Van entrar però no hi veien res, estava molt fosc. Sort que 

tots portaven els mòbils i van engegar les llanternes. Es van trobar un passadís molt llarg i el van recórrer fins 

a arribar a una petita sala. Al mig d'aquesta hi havia un cofre, però estava tancat amb clau i no el podien 

obrir. De sobte Martí es va apropar, va traure el manoll de claus de la casa antiga que li havia deixat el seu 

pare i va buscar una clau minúscula que no havia descobert què obria. Va provar sort i... EUREKA! Aquell clau 

obria el cofre. A dintre estava el rellotge que el pare del Martí li havia regalat i que tant havia patit per 

descobrir. A més a més hi havia coses de la seva infància i de la seva família.  

Quan van tornar a casa havent pogut ajudar al Martí, els quatre amics estaven emocionats, havien 

gaudit d’una gran aventura i a més a més havien ajudat una persona que ho necessitava. Això si... aquella nit 

per sopar la truita no portaria espàrrecs!! 

Alumnes d’Educació Especial de 6è 
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Aquest tercer trimestre els de 5è i 6è (A,B i C) ens ho hem passat molt bé perquè hem 

practicat un nou esport, el Colpbol. El Colpbol és un esport que sorgeix al 1997 a València, 

creada pel professor d'Educació Física Juanjo Bendicho, que en els darrers 20 anys s'ha 

consolidat com un nou referent esportiu, innovador i integrador. 

El Colpbol és un esport col·lectiu d’invasió jugat per dos equips mixtes de 7 membres, en 

un espai definit, l’objectiu dels quals és introduir a base de cops amb la mà una pilota a la 

porteria contrària. 

El Colpbol és un esport col·lectiu d’invasió jugat per dos equips mixtes de 7 membres i 

l’objectiu dels quals és introduir a base de cops amb la mà una pilota a la porteria contrària. 

 

També  hem practicat diferents  balls. Els de 5è hem ballat davant dels de 1r i 2n i ens ho 

vam passar molt bé! Els de 6è hem practicat molt els balls i els posarem en  pràctica per la 

festa final de curs! Ja tenim ganes que arribi el gran dia! 

 



SIEI  EL DRAC MÀGIC 

ESCOLA SANTA CREU DE CALAFELL                                                                                                   Pàgina 18 

Aquest curs, els alumnes més grans del SIEI hem treballat les emocions a través de l’art. Ens ho hem passat 

molt bé i hem aprés molt amb les diferents obres d’alguns autors com Pablo Picasso, Pollock o Edvard 

Munch. Us ensenyem una obra que hem fet d’Andy Warhol i nosaltres l’hem adaptat amb les diferents 

emocions. Estem molt guapos! 

   

 

 

 

 

 

 

 

També, amb els més petits del SIEI ens ho hem passat molt bé explorant amb els diferents colors i plantilles a 

través de la taula de llum. Juguem a confeccionar noms, apilem amb les formes tridimensionals i ampolles 

sensorials! 
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Busca totes les diferències: 
 
  

  

 

 

 

 

 

Resol aquests enigmes 
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Resol els tres sudokus: 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Col·loca cada paraula al seu lloc corresponent: 
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